
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI Gdańsk, 26.03.2025 r. 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 271/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

ORGANIZACJI RUCHU PRZY DWORCU GŁÓWNYM 

Przy dworcu głównym PKP powróciła stara organizacja ruchu. Remont jest dość nieprzemyślany. Nie 

wymieniono wszystkich wiat autobusowych, a zostawiono stare wiaty, za budynkiem KFC. Pod dawnym 

kinem Krewetka stoją dwie wiaty autobusowe na przystanku dla wysiadających. Dodatkowo bruk 

znajdujący się w zatoczkach autobusowych jest wykonany niechlujnie. Proszę o odpowiedź: 

1. Dlaczego zostawiono stare wiaty za budynkiem KFC? 

2. Dlaczego pod „Krewetką” stoją dwie wiaty autobusowe na przystanku autobusowym dla 

wysiadających? 

3. Kiedy wiaty za KFC będą umyte i naprawione? 

4. Kto zadecydował o obecnym układzie przystanków? 

5. Dlaczego tak dużo linii autobusowych obsługuje przystanek za budynkiem KFC? 

6. Czy bruk w zatoczkach będzie poprawiony? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Przemysław Majewski 

Radny Miasta Gdańsk 

Wpłynęło 07.04.2025 r.


